
ZAPISNIK IZ ZBORA VAŠČANOV FORMINA, ki je potekal 13.2.2023 s pričetkom 

ob 18.00 v vaško-gasilskem domu Formin. 

 

Predlagan dnevni red je bil sledeči : 

1) Ustanovitev vaškega odbora 

2) Mnenja in predlogi 

 

Na zboru je bilo prisotnih cca. 30 vaščanov in župan Borut Kolar. 

 

1) USTANOVITEV VAŠKEGA ODBORA 

Vaški odbor je sestavljen iz 3-7 članov. Svetnik Kolarič Denis je podal naslednji predlog : 

• LEA ŽNIDARIČ 

• TADEJ CIMERMAN 

• STANISLAV RIŽNAR 

• DUŠAN LEBEN 

• EMIL KOVAČEC 

• MIRKO KLOVAR 

• DENIS KOLARIČ 

 

Predlog je bil s strani vaščanov soglasno potrjen. 

 

2) MNENJA IN PREDLOGI 

ŽUPAN :  

Vaščane je najprej seznanil z investicijami, katere so že v planu : širitev vrtca in gasilski dom v 

Gorišnici. Predstavil je tudi delovanje občine v trajanju njegovega mandata – 1 krat mesečno 

se s svetniki dobi na »kolegiju«, na katerem predebatirajo o tekočem dogajanju v občini, kar 

omogoča bolj tekoče seje občinskega sveta. S strani vaščanov Formina je že prejel pobudo 

glede del na »SOKOVEM MLINU«. Ideja mu je všeč in jo podpira. Seznanjen je tudi s 

problematiko poplav v naši vasi. 

 

STANISLAV RIŽNAR : 

Izpostavil je problematiko poplav, ki so se zgodile! 

Na intervenciji je bil prisoten tudi predstavnik VGP. Nekateri vidijo rešitev z navozom 

nabrežine, kar pa bi naj lahko predstavljajo problem z mostom čez Pesnico. Ivan Kelenc je 



poudaril, da je treba pritisniti na agencijo. Problematiko glede mostu treba reševati v 

sodelovanju z občino Ormož. Danilo Zebec še opozori, da je problem zalivanje vasi ( 

stanovanjskih hiš ) večji odkar se je navozila nabrežina nižje od vasi do izliva reke Pesnice. 

Milan Marin vidi problem tudi v znižanju nabrežine ( vožnja težkih tovornjakov ). 

Kot sklep nam župan priporoči, da organiziramo civilno iniciativo, ki naj pripravi dobro 

argumentiran predlog kako rešiti zadevo. S tem bi skupaj z občino lahko mogoče dosegli 

kakšen premik in ureditev stanja. 

 

IVAN KELENC : 

Kdo je dal dovoljenje, da so zasadili odvodni kanal z raznimi drevesi? Kdo jih je dolžan 

vzdrževati, saj ovirajo pri obdelavi njiv? 

( boomefekt       ) 

 

DUŠAN LEBEN : 

CESTA ZA KANALOM : Kakšen plan ima občina s tem? Treba je poskrbeti za varnost otrok 

Župan : Imeli smo ponesrečen poskus ureditve – otežil je pot Forminčanov v Gorišnico (šola, 

vrtec,…). Izpostavil je, da pot v šolo za naše otroke ni varna in da se na občini tega zavedajo. 

Glede tega, so že navezali stik z DEM. Ena izmed opcij je, da se naredi do konca ob kanalu ( 

tako bi se izognili športnemu parku ) z navezavo ceste pod mostom čez kanal ( pri zadrugi ). 

Mimo športnega parka bi tako ostala samo pešpot in kolesarska. Župan se zaveže, da bo delal 

na tem, da se ta zadeva uredi v čim krajšem času. 

 

STANISLAV RIŽNAR : 

Obljubljeno je bilo tudi, da se uredi cesta od Sokovih ( Formin1 ) do Vukovih ( Gorišnica ). 

Kaj je sedaj s tem? Kako bi naj izgledala ta cesta? 

Župan odgovarja, da mu je zadeva poznana in je že v planu za ureditev. 

 

SLAVKO MURŠIČ : 

Kako je prišlo do ureditve krožnega prometa? Je nevaren, bolj kot funkcionalen. Kakšen 

interes je bil za tem projektom? 

Župan odgovarja, da gre za projekt preteklega mandata in obljubi, da bo preveril glede 

dokumentacije in jo posredoval svetniku. Drugih informacij nima. 

 

 



DUŠAN LEBEN : 

Ali lahko pričakujemo povečanje trafo postaje? 

Župan : bil je že na elktru na Ptuju. Tam so mu rekli, da je reševanje tega problema v planu, 

ampak obstajajo dvomi zaradi prehoda na zeleno energijo na nivoju države. Z druge strani pa 

bi se jim to izplačalo, saj bi imeli od tega korist. Možni rešitvi sta torej dve : povečanje trafo 

postaje ali zagotoviti zemljišče za novo. 

 

 

EMIL KOVAČEC : 

Obnova Švejčove kapele? Lani spomladi so oddali ponudbo za obnovo ( Vinkovič 12.000 

EUR ), pa niso dobili nič odgovora. 

Župan poda odgovor, da je pri teh zadevah praksa dobava materiala občina – dela v lastni 

režiji. 

 

FRANC TAŠNER : 

Problematika meteornih voda v njihovi ulici 

Župan je z zadevo seznanjen ( podoben primer tudi pri Šešekovih ). Najboljše je o tem 

govoriti na licu mesta ob padavinah, ko je situacija najbolj vidna. 

 

MIRKO KLOVAR : 

Igrala za otroke? 

Župan : v planu je, da se v vseh vaseh pri vaško-gasilskih domovih postavijo ista igrala – 

manjši igralni park. V vseh vaseh bi se dobava naredila sočasno. V Gorišnici pri športnem 

parku pa bi se postavil nekoliko večji igralni park, namenjen vsem otrokom iz občine. 

 

 

 

Zapisala: 

Kelenc Tamara 

 


